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L'Associació de Veµns de Cervell·, desitja a tots els 

seus socis un Feliç Any Nou. 

Amb el vostre suport seguirem treballant per tenir  

el millor Cervelló per a tots. 
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Com no podia ser d'una altre forma, els senyors del partit de lôanterior Govern Municipal de Cervell· 

tornen a la seva particular manera de dir-nos i voler-nos fer veure les coses a la seva conveniència. 

 

Hom sabia que des de l'entrada del número 2 de la formació, el que passaria, i ha passat, l'han fet fora 

per que els hi cal renovar lô imatge, per¸ per  molt que renovin se'ls veu amb el mateix tarann¨, per 

tant continuaran a l'ombra. 

 

Sempre acaben parlant del mateix, pensen que  de tant repetir-ho, ens ho creurem, a part de fer una despesa desmesurada amb tot 

el que ells orgullosament no es cansen de repetir, han deixat les arques de l'Ajuntament buides, han fet projectes prescindibles o 

no prioritaris envers a d'altres més importants com és l'escola o la preservació de la natura, el manteniment i la preservació del 

patrimoni. 

 

Quantes coses no s'haurien dôhaver fet com les han fet i ara toca queixar-se de les decisions del nou Ajuntament. 

 

Un exemple el tenim amb lessubvencions i la cessió de locals, que és més lícit que les rebin les entitats del poble, que per entitats 

foranes que son les que recolzava el Sr, Angelino. £s clar deu ser que tenen com a lema ñ al enemigo ni aguaò per que els que 

discrepen de les seves idees, els que intenten col·laborar però no son del seu color, son el seu enemic, i així no es guanyen les 

guerres, les guerres hi ha que guanyar-les amb participació i diàleg, dues paraules que només els agrada per lluir en butlletins i 

propaganda electoral. 

 

Amb tot això no vull defensar el nou equip de govern, però si donar-li l'opció  a que faci la feina, desprès ja veurem si la fa bé o 

no. Però el fet és que se'ls hi veu un altre tarannà, escolten a la gent i van cap endavant tot i trobar-se uns quants sots a l'econo-

mia de l'Ajuntament. 

 

De moment es pot dir que tindrem escola, si aquella escola que el senyor Angelino tant ens prometia però que no feia res per que 

fos una realitat (només enganyar a la gent, com la seva última estratègia preelectoral). 

 

L'Associació aconseguirà segurament un local com a entitat del poble que és, cosa que també ens negà durant dotze anys el sr. 

Angelino. 

 

I d'altres coses que de moment no puc desvetllar però que amb el temps es veurà. 

 

Així es fan les coses 

 

Esteve. 

BYE BYE MESTRE 

Com vam publicar a lôanterior butllet², el passat dia 12 de 

novembre, l'Associació de Veïns junt amb el Grup de 

Recerca i la Germandat de Sant Sebastià vam realitzar 

una excursió al Cementiri Ornamental de Vilafranca, amb 

motiu de la celebració del cent cinquanta aniversari de la 

Germandat, la visita guiada va ser molt amena, el guia ens 

va contar històries i anècdotes d'algunes de les persones 

allà enterrades, hem de dir que el Cementiri és una obra 

d'art i aconsellem que es  visiti donat els seus múltiples 

histories, escultures i guarniments. La visita va durar unes 

dues hores sent un matí molt complert, donat que anteri-

orment hav²em esmorzar a lôOrdal. 

Aquí us ensenyem algunes fotos de la visita. 

EXCURSIÓ A VILAFRANCA 

ñNo siempre tienes 

que decir lo que 

sabes, pero siempre 

tienes que saber lo 

que dicesò  



JUANIYO  --- Oye Pepe, sabes que en el Casal dËAvis hay INDIGNADOS??? 

PEPE ---------- ¿Siiiii?, ¿desde cuándo? 

JUANIYO ----- Desde la ¼ltima Asamblea, Pero Pepe, te has quedado de color "BLANCO"é 

PEPE ----------  Como es posible que el Casal dôAVIS que podr²a ser un centro de uni·n entre Autonom²as, est® cada dia que 

pasa más dividido  

JUANIYO ----- Es consecuencia de un reglamento Municipal del a¶o 2000. 

PEPE ---------- Ese reglamento del que hablas àEs el de SASTRERIA? 

JUANIYO ----- àéde Sastrer²a? 
PEPE ---------- Si un reglamento que se hizo a la medida del Consistorio que mandaba en Cervelló aquel año, y desconocido 

por la mayoría de socios del Casal. 

JUANIYO...... ¡!! Que me dices!!! 

PEPE ---------- Lo entiendes ahora, de aquí viene lo de los INDIGNADOS. 

JUANIYO -----  habr²a que apoyar a estos INDIGNADOS. 

PEPE ---------- Los INDIGNADOS ya han enviado una instancia a la Regidora de Gent Gran  

JUANIYOéé.. Si es por quejarse de la ¼ltima Asamblea, me parece muy bien, les tomaron el pelo a todos los socios del Ca-

sal 

PEPEéééé..Este es el camino, menos bla-bla-bla y más actuar 

PEPE Y JUAN 
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CONVERSACIĎN ENTRE 2 SOCIOS DEL CASAL DõAVIS  

El dia 29-11-2011 ens vam reunir a lôAjuntament les AMPA de les 

dues escoles de Cervelló (Nova i Sta. Maria) per tal de demanar 

ajut tant econòmic com logístic al consistori per organitzar una 

cursa solidària infantil al nostre poble. 

Lô Associaci· de Veµns va ser convidada a la reuni·, amb lô¨nim de 

transmetre la nostra experi¯ncia en lôorganitzaci· de curses popu-

lars, tot i que el model, que nosaltres hem fet els últims anys, és 

moltísim més modest econòmicament que el plantejat per les AM-

PA. 

Ens va agradar molt el plantejament de cursa solidària pels nens i 

nenes de Cervelló i, encara més, la proposta de fer activitats relaci-

onades amb la solidaritat dins de les escoles, durant el trimestre 

anterior a la cursa, implicant als nens i personal docent en transme-

tre lôesperit solidari i de lôesfor per les persones amb necessitats 

de la nostra Vila. 

Va haver petites discrepàncies  en com repartir els beneficis que 

pugui proporcionar la Cursa, tot i que no va ser gaire difícil arribar 

a lôacord de qu¯ la recaptaci·, gran o petita, estigui destinada  per 

resoldre problemes del nostre poble, amb lôajut dels serveis socials. 

Des dôaqu² volem recolzar iniciatives com aquesta, per fer el nostre 

poble mes hum¨, i oferir tot lôajut que modestament pugem trans-

metre. 

 

Per últim demanar que en una Cursa Solidària els preus per als 

nens no sigui molt gran i que absolutament tots els beneficis nets 

que sôobtinguin, serveixin per fer un Cervell· una mica m®s fe-

liç.Si es considera que la nostra experiència es útil i som convidats 

a les properes reunió, continuarem posant el nostre petit gra de 

sorra. 

Associació de Veïns de Cervelló 

Cursa Solidària Infantil de 

Cervelló 
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REUNIĎ AMB LõALCALDE  

El passat dia 24 de novembre lôAssociaci· de Veµns vam tenir una reuni· amb l'alcalde Jes¼s Ar®valo. L'Associaci· va sol Ŀ 

licitar aquesta reunió per tractar els diferents temes que en la primera reunió van quedar pendents de contestació per part del 

consistori i aquest Ajuntament desconeixia, i que provenien de l'antic govern municipal, 

Per no estendre en excés la reunió només es van tocar 5 temes: 

 

1-En el tema de l'Antena de telefonia m¸bil del carrer MAJOR 82 i la dist¨ncia de seguretat entre l'antena i l'Escola Bressol i El 

Casal d'Avis de Cervelló i les dades d'aquesta Antena. L'alcalde es va comprometre a donar-nos resposta abans de final d'any 

 

2-En el tema de Can Paulet, l'alcalde amb el secretari municipal es van comprometre a donar-li sortida 

el més aviat possible sempre que els responsables de la Junta de Compensació o, si no l'Associació 

formada posteriorment, els lliuressin una sèrie de documentació necessària per la Recepció de la 

Urbanització 

 

3-En el tema del mal estat dels carrers i parcs en Urbanitzacions i Poble, l'alcalde ens comunica que ja 

hi ha una nova Brigada dedicada a retallar i netejar de matolls dels marges dels carrers i carreteres i 

que havien començat per la Urbanització Granja García, i que continuarien així el mateix procés per 

totes les urbanitzacions, també ens comunica que el mal Estat Financer que s'havien trobat a 

l'Ajuntament els obligava a no poder escometre actuacions de gran envergadura. 

 

4-En el tema del mal estat del ferm de carrers i voreres, ens comunica que el Regidor d'Urbanisme es 

desplaçarà amb nosaltres per veure sobre el terreny aquests desperfectes 

 

5-Tamb® es va parlar dels diversos projectes que el nou Consistori tenia en ment i que per ara no havia coses concretes at¯s que 

tot eren projectes pendents d'elaborar i pel que fa a les Caves Rondel també va sortir en la conversa i ens va comentar que l'antic 

projecte que existia, per qüestions sense aclarir no eren viables i vam deduir sobre el parlat que es respectaria el patrimoni de 

l'interior de les mateixes, tan reivindicat per nosaltres i les entitats del nostre poble com el Grup de Recerca i Segle Nou 

 

De manera distesa l'alcalde ens va exposar els problemes econòmics que té el nostre Ajuntament i que aquest any seria molt dur 

pel que fa a ajuts, també perquè part del pressupost municipal havia de ser dedicat a Serveis Socials explicant-nos que hi ha prop 

de vuit-cents veïns amb problemes econòmics amb motiu de la crisis 

 

Joan. 

ñSomos esclavos de 

lo que decimos y 

dueños de lo que 

callamosò 

 

Llamo de esta forma a un ciclido llamado Pelmatochromis Kribensis, es un pez de acuario con el que he tenido muchas satisfac-

ciones, por eso le llamo mi amigo, voy relatar solamente la forma de aparea-

miento o mejor dicho de conquista, para dar paso a la reproducción. 

Aproximadamente al año de vida está dispuesto a reproducirse, para ello necesi-

tas colocar en el acuario un recipiente opaco que forme como una cueva, para 

mejor entenderlo, colocar una maceta de cerámica acostada y medio enterrada 

en la arena, no os preocupéis de lo enterrada que esté, la hembra hará el trabajo 

de sacar con la boca la arena sobrante, el trabajo es digno de grabar, una vez que 

el ñnidoò est§ preparado, la hembra buscar§ al macho  y con su cuerpo ilumina-

do por los colores, empieza a coquetear delante del macho, empieza a curvarse 

y dar vueltas, seguidamente se dirige al nido, entra y saca la cabeza, si él no 

acude, vuelve una y otra vez a hacer el coqueteo, átiene una paciencia!é.Como 

suele ocurrir al final el macho claudica y la sigue al nido, la hembra suele colo-

car los huevo enganchados en el techo del nido, días después empieza lo más 

bonito, las crías diminutas salen del nido y tanto el padre como la madre los 

custodian como si de un rebaño se tratara, van dando vuelta al acuario intentan 

do de esta forma que los otros compañeros  no ataquen a sus crías, si alguno de    Pareja de Pelma,-a la Izquierda el macho  

los padres acude a comer, el otro se queda cuidando y se turnan en la alimentación. 

Esta es mi experiencia particular, hay muchas m§s cosas de este  MI AMIGO EL PELMAé                             JOAN FONT 

MI AMIGO EL PELMAééé 



Segur que molts de vosaltres en diverses ocasions  ja haureu sentit aquesta popular expressió anglesa, que en tant sols dos sim-

ples paraules, plasma una realitat, en aquest cas molt cruenta i també col·lectivament parlant, actualment molt preocupant.  

 

Els que ja tenim uns anys,  ja fa temps que copsàvem que aquest ritme de desenvolupament anava massa accelerat i que  a la 

llarga ens trobaríem amb  greus problemes i actualment ja els estem vivint de ple, doncs: ñLa partida ja sôacabatò. 

 

Amb la situació actual, ara no s'hi val cercar excuses ni culpables,  doncs tots som prou grandets per copsar que a la llarga, al 

ritme que portàvem, ens trobaríem amb greus problemes, per poder continuar endavant. Avui moltes persones es troben en un 

cul de sac i enfront d'enormes dificultats.  

 

El nostre creixement sôha basat massa en la economia especulativa i principalment, en la construcci· dôhabitatges, aix² com tam-

b® en grans infraestructures, algunes dôelles, fins i tot  sobre dimensionades, etc. En la nostra manera de treballar, tampoc  no 

hem sigut capaços de fer uns fonaments lo suficientment sòlids, doncs en la majoria dels casos com tots sabem, el nostre creixe-

ment, en la majoria dels casos ha sigut especulatiu i sense una base sòlida de capital propi, si no, en la majoria dels casos em-

prant-nos en crèdits bancaris.  

 

A mes, lo curiós del cas, és que no tant sols han sigut els particulars i els grans grups immobiliaris,  els que han especulat, si no 

que les pròpies Administracions, tant locals, comarcals, etc. també han  

ñ remenat b® les cireresò. 

 

 Es ll¨stima que a Cervell·,  si en lloc de cercar un benefici r¨pid sôhaguessin preocupat m®s pels seus veµns, com son;  fer con-

sultes populars per copar lôopini· dels veµns abans dôiniciar, qualsevol obra important, etc. ens hagu®ssim estalviat molts diners. 

Però ara:ñ The Game is overò, i com molt b® diuen els castellans: ñAgua pasada no muele el molino.ò Ara  tampoc serveix de 

res buscar culpables, doncs el mal ja esta fet i com diu el refrany: ñLa persona es lô¼nic animal que ensopega dues vegades amb 

la mateixa pedraò. 

 

A la situaci· que ens ha portat aquest greu desgavell, almenys ens ha de servir per extraureôn la lli·, que un fet com aquest no 

es torni a succeir, i col·lectivament parlant  també per esperonar-nos a fer be les coses i mantenir sempre un diàleg obert, cons-

tructiu i sincer entre els veµns i lôAjuntament.  

 

Lô¼nic que hem de fer es extrauran la lli·, perqu¯ un fet com aquest no es torni a succeir. Dôuna manera o un altre el ñThe game 

ist overò, ens afecta directament i de ple a tots nosaltres. Aqu² no se nôescapa ning¼ o sigui que,  lôexpressi· ñhem de canviar el 

chipò, avui, ®s m®s valida que mai. 

 

Com an¯cdota, encara recordo, que amb motiu de la inauguraci· del nou Centre dôAtenci· Prim¨ria de Cervell·, la Consellera de 

Sanitat de la Generalitat de Catalunya, la senyora Marina Geli, entre altres coses ens digué, que realment per a ella i per al  Go-

vern al que ella pertanyia, era un gran motiu de satisfacció poder inaugurar aquesta nova instal·lació i que ara ja no teníem per 

qu¯ envejar dôaltres, com dels Estats Units dôAm¯rica, etc. etc...  

 

Aix¸ no ha anat aix² i els reptes que tenim davant nostre son molt grossos i hem dôanar amb els ulls oberts i amb  les orelles ben 

netes, per anar copsant les necessitats i entenent  bé els 

problemes de la gent. És a dir, aquesta nova situació, 

exigeix tant a lôAdministraci· Local com a tots els veµns, 

a tenir sempre una bona i directa comunicació. 

 

Josep Cortell 

 

PD.  

Per donar-vos una nota de humor  i cloure aquest article 

amb un original suggeriment, us poso aquest dibuix pu-

blicat per lôEquip de Pastoral Obrera del Bisbat de Sant 

Feliu de Llobregat, al Butlletí periòdic Nº 7 de març 

2011. 

òTHE GAME IS OVERó      (La partida ja sõacabat) 
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EL RACÓ DE LES QUEIXES 

Uns veµns de Torre Vileta ens fan arribar una queixa sobre lôenllumenat p¼blic inexistent al tram entre 

Can Guitart Torre Vileta, en concret a la baixada de lôabandonada urbanitzaci· de Torre Vileta 2 

En un principi hi havia enllumenat però semblaque va haver un robatori de tot el cablejat, aprofitant 

segurament lôabandonament dôaquesta zona 

Aquests veïns es queixen que cada dia han de passar per aquest lloc a peu amb tots els perills que cor-

ren, a part del risc que suposa caminar per aquesta sense veure on trepitges, tamb® existeix el risc dôa-

bordament de qualsevol persona sense bones intencions 

Li demanem a lôAjuntament que solucioni aquest problema el m®s aviat possible 

Veïns de Torre Vileta 

Robo de Antenas 
En este último mes alguien se ha dedicado a dejar casi todos los coches de Cervelló sin antenas, estas son muchas de las gambe-

rradas que proliferan por nuestro pueblo. Le pedimos al Ayuntamiento que investigue este tema y no quede impune como siem-

pre. 

COMUNICANOS TUS QUEJAS Y NOSOTROS SE LAS  

TRASLADAMOS AL ORGANISMO QUE CORRESPONDA  

 

ñLa felicidad no es 

carecer de 

problemas sino 

saber enfrentarse 

a ellosò 

Fotos  Pont i Carrers de 

Can Guitart en mal estat. 

ES CONSTRUIRë LõESCOLA 

 Ens comunica l'Ajuntament que en el projecte de pressupostos de la Generalitat per al 2012, surt publicat la partida de 3.290142 

euros per a la construcció de la nova escola 

Encara que es tracte d'un projecte de pressupost tot fa indicar que serà una realitat, ja que les notícies que arriben a nivell polític 

donen per fet l'aprovació, 

Si aquests pressupostos si sôaprovaran el Gener, es calcula que podrien comenar les obres a finals de Febrer o principis de 

Mar, sôacabarien aproximadament  per el mes de Setembre o pot ser a l'Octubre, 

El que demanem a l'Ajuntament des de la Associació es que els terminis es compleixin, ja que aquest tipus de construccions que 

sôexecutin amb terminis tan breus, normalment els acabats son p¯ssims i s·n nombrosos els desperfectes de construcci·, sent els 

nens i els pares els grans perjudicats. 

Felicitem a tots els veïns de Cervelló i també en aquest cas al nostre Ajuntament per donar com a prioritat la consecució de l'es-

cola, sent la única escola de nova construcció que es realitzarà a Catalunya 

Aquest Ajuntament ens comunica que immediatament després de la construcció de l'escola es compromet a desmuntar els barra-

cons del Parc de la Timba i fer un projecte de nou parc en què serà exposat el projecte a tots els veïns, podent decidir durant la 

seva exposició                            Juan Noguera 
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